

香港中文大学(深圳)
THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG, SHENZHEN
呈交成绩表附页
TRANSCRIPT SUBMISSION COVERING SHEET

申请人请注意:

1. 请填写此附页内各项。
2. 请您向原毕业或现正就读之大学申请学业成绩表, 由该大学把已密封之成绩表连同本附页寄至拟申请入学的学校/院部门。
3. 若您获得多间院校颁授之学历, 请自行复印本附页。

Notes for applicants:

1. Complete all sections of this Transcript Submission Covering Sheet.
2. Apply to your former / current university for an official transcript. The official transcript should be put in a sealed envelope, together with this covering sheet, and to be sent directly to the School/Programme which you wish to apply for.
3. Make copies of this covering sheet for use if you apply transcripts from more than one university.

I. 个人资料 Personal Particulars:

姓名(中文) _____ (英文) _____
Name (in Chinese) _____ (in English) _____
联系电话 _____ 电邮地址 _____
Contact phone no. _____ E-mail address _____
身份证/护照号码 _____
ID/Passport no. _____

II. 拟报读的香港中文大学(深圳)人文社科学院研究生课程

Postgraduate Programme applied for at the School of Humanities and Social Science, The Chinese University of Hong Kong, Shenzhen:

课程 Programme	学位 Degree	修读方式 Mode of Study
		全日制 Full-time
学院/课程办公室地址 Address of School/Programme Office		
中国广东深圳市龙岗区龙翔大道2001号 香港中文大学(深圳)道远楼 318 室 人文社科学院办公室 邮编: 518172		
Room 318, Office of the School of Humanities and Social Science, Dao Yuan Building, The Chinese University of Hong Kong, Shenzhen, 2001 Longxiang Blvd., Longgang District, Shenzhen, P.R. China Postal code: 518172		

III. 申请人教育背景

Information on University/Institution Attendance:

大学/学院名称 University/Institution Attended	修业日期(起/止) Date of Attendance (From/ To)	修读学位及颁发日期 Degree and Date of Conferment

致: 签发学业成绩表之负责人

上述申请人现向本校申请攻读研究生课程, 请将其学业成绩表一份密封后, 连同本附页寄至有关学院/课程办公室(地址详见第 II 部分)。

To : Officer responsible for issuing transcripts

The applicant whose name appears above is applying for admission to a postgraduate programme at this University. Please send the official transcript in a sealed envelope together with this covering sheet to the relevant School / Programme (please refer to Section II for the address).